

برنامج الرحلة

دير كروسيدول، سريمسكي كارلوفسي ونوفي ساد



مغادرة بلغراد والتوجه إلى دير كروسيدول

09:00

10:45 – 10:15 زيارة دير كروسيدول، أحد الأديرة الـ16 في فروسكا غور. بنته عائلة برانكوفيك في القرن الـ16. كان مرة مقر مقاطعة سريم، وهو اليوم دير للنساء. ولجدار الأيقونات وتشكيل المقام أهمية كبيرة. ويُعتبر الدير ضريحاً حيث يرقد فيه العديد من الشخصيات الكبيرة.

11:00 – 10:45 التوجه إلى سريمسكي كارلوفسي

13:30 – 11:00 تشهد العديد من المباني الشهيرة على دلالة سريمسكي كارلوفسي التاريخية والثقافية: القصر البطريركي، والكنيسة الكاتدرائية، ولاهوت كارلوفسي، والحاكم، والكنيسة الكاثوليكية الرومانية، وأقدم جيمنازيوم صربي. وكذلك، إن كارلوفسي معروف بالتقليد القديم لزراعة العنب وإنتاج النبيذ، وستتخلل الجولة زيارة إلى مخزن النبيذ، وتذوق النبيذ المحلي. وسيتم تقديم غداء خفيف في مصنع النبيذ.

14:00 – 13:30 التوجه إلى نوفي ساد

14:30 – 14:00 جولة في الباص لمشاهدة معالم المدينة

16:00 – 14:30 التوجه إلى بلغراد

- يتضمن البرنامج:
- التنقل بمركبات مكيفة
 - خدمات مرشد سياحي مرخص في اللغتين الإنجليزية والفرنسية
 - المساهمة في دير كريستول
 - تذوق النبيذ وتناول الغداء في سريمسكي كارلوفسي (مصنع النبيذ في زيفانوفيتش)
 - تنظيم الجولة



MONASTERY KRUŠEDOL, SREMSKI KARLOVCI AND NOVI SAD



09:00 h - Departure from Belgrade to Krušedol Monastery.

10:15 - 10:45 h - Visiting monastery Krušedol, one of 16 monasteries on Fruška Gora. It was built by the Brankovic family in the 16th century. Once it was the seat of the Srem district and today it is an active female monastery. The monastery iconostasis and the composition of the Terrible Court are emphasized. The monastery is a kind of mausoleum, where many memorable people are buried.

10:45 - 11:00 h - Short drive to Sremski Karlovci

11:00 - 13:30 h - The significance of Sremski Karlovci for the history and culture of our people is witnessed by numerous famous buildings: the Patriarchal Palace, the Cathedral Church, the Karlovci Theology, the Magistrat, the Roman Catholic Church and the oldest Serbian Gymnasium. As well Karlovci nourish a long tradition of viticulture and wine production, and a visit to the wine cellar and tasting of local wines will take place during the tour. Light lunch will be served in winery.

13:30 - 14:00 h - Drive to Novi Sad.

14:00 - 14:30 h - Panoramic sightseeing tour of Novi Sad from bus.

14:30 - 16:00 h - Transfer to Belgrade.

Included:

- transportation by air-conditioned vehicles
- services of a licensed tourist guide in English and French
- contribution for the Krušedol monastery
- wine tasting and lunch in Sremski Karlovci (winery Živanović)
- organization of the tour